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INTERPELACJA 
 

  Dotyczy: frekwencji i przychodu 
 
 Po medialnych informacjach o frekwencji w naszym ZOO jeden z mieszkańców zadał mi 
pytania: 
 
„Ja tylko w sprawie cudownego rozmnażania zwiedzających. Średnia cena biletu wstępu do 
poznańskiego zoo to dziś 16 zł przyjmując, ze 50% to dzieci. Obecnie to raczej około 40% jak 
wynika z badań rynku w ogrodach zoologicznych, ale niech będzie 50 dla łatwego rachunku. 
100.000 zwiedzających w sierpniu powinno dać przychód 1,6 mln, nie zaś 1 milion. Gdzie się 
podziało 600 tys.? Podano także, że od początku roku było 345 tys osób, co dało przychód 3,5 
mln. Łatwo przemnożyć tą liczbę przez 15 przed podwyżką lub 16 zł. To daje ponad 5,150 mln 
do 5,5 miliona. Różnica 2 mln jest ogromna. Teraz można poćwiczyć matematykę w drugą 
stronę. 1 milion przychodu w sierpniu to zaledwie 62500 zwiedzających płacących za wstęp. 
3,5 mln przychodu oznacza, że frekwencja wyniosła zaledwie około 233 tys.” 
 
W związku z wątpliwościami proszę o dane dotyczące sprzedaży poszczególnych rodzajów 
biletów w 2017 roku. Czy rodzaje te sumują się na podane przez zoo kwoty? Jaką 
metodologię liczenia zwiedzających  przyjęto? Proszę o dokładne wyjaśnienie jak policzono 
taką ilość widzów? Mam nadzieję, że nie liczono bezpłatnych wejść do Starego ZOO bo to 
wtedy jest kpiną z mieszkańców Poznania gdyż jest niepoliczalne. 


